
 

         
 

Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η 

 

Θεσσαλονίκη, 03/09/2020 

 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 

Προς:  Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 

 

ΘΕΜΑ:  «Συνέχιση του Φράγματος Νεστορίου» 

 

  

Κύριε Υπουργέ, 

 

Η κατασκευή του φράγματος του Νεστορίου, του μεγαλύτερου αναπτυξιακού έργου στο νομό 

Καστοριάς, η προκήρυξη του αρδευτικού δικτύου στο Πεντάβρυσο και του υδροηλεκτρικού 

εργοστασίου θα επιφέρουν τεράστια οφέλη στο νομό Καστοριάς, γιατί, αφενός, θα αρδευτούν 

80.000 στρέμματα, προκαλώντας μια άμεση ανάπτυξη του Πρωτογενούς Τομέα, που αποτελεί 

σταθερή και αμετάβλητη αξία στην οικονομία της χώρας και αφετέρου, θα στρέψει το 

αγροτικό δυναμικό της περιοχής, από την καλλιέργεια των σιτηρών, σε δυναμικές 

καλλιέργειες αρωματικών βοτάνων, λεβάντας, τσαγιού, ρίγανης, ρεβιθιών, φακής, φασολιών, 

μήλων. Οι κάτοικοι της περιοχής ανησυχούν ότι, το έργο δεν θα ολοκληρωθεί, καθώς, η 

εταιρεία που το ανέλαβε, ζήτησε τη λύση της σύμβασης. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

Προτίθεσθε να μεριμνήσετε για την αποπεράτωση του φράγματος του Νεστορίου, την 

προκήρυξη του αρδευτικού δικτύου στο Πεντάβρυσο και του τοπικού υδροηλεκτρικού 

εργοστασίου, που θα συμβάλλουν στην ανάπτυξη του Πρωτογενούς Τομέα στην ευρύτερη 

περιοχή του νομού Καστοριάς; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Κυριάκος Βελόπουλος 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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